

主日禮拜程序

主後2013年4月28日

Waiting For the Word

靜候上帝的話

Prelude		序樂
Call to Worship		宣召
*Opening Hymn	63	聖詩
*Invocation		祈禱
*Responsive Hymn	261(Hô)	回應
*New Commandment		新的誠命

Receiving the Word

恭受上帝的話

Responsive Reading	No. #1	啟應文
Praise	453	讚美
Scripture	約翰福音15:18~25	聖經
Sermon	憎恨上帝 - 無緣無故	證道
Hymn	271	讚美

Responding to the Word

應答上帝的話

Offertory	#306B(4)	奉獻
Announcement		報告
*Closing Hymn	259	頌榮
*Benediction	Haleluiah!	祝禱
Postlude、Prayer		殿樂、默禱

* Congregation Standing *會眾起立

本週金句：

恁（你們）若屬於這世界，世間人一定愛恁親像自己，總是，我將恁從這世界揀選出來，恁已經不屬於這世界，所以，世間人怨恨恁。

（約翰15章19節）

聖工事奉表：

	本週	下週
講道	林順民	林順明
司會	許文瑞	黃耀勳
司琴	Eugene Posniewski	Eugene Posniewski
司獻	吳雅致	賴吟珍
招待及中餐	婦女會	婦女會
成人主日查經	正昭兄：使徒行傳第九章	

The World's Hatred

18 "If the world hates you, just remember that it has hated me first. 19 If you belonged to the world, then the world would love you as its own. But I chose you from this world, and you do not belong to it; that is why the world hates you. 20 Remember what I told you: 'No slave is greater than his master.' If they persecuted me, they will persecute you too; if they obeyed my teaching, they will obey yours too. 21 But they will do all this to you because you are mine; for they do not know the one who sent me. 22 They would not have been guilty of sin if I had not come and spoken to them; as it is, they no longer have any excuse for their sin. 23 Whoever hates me hates my Father also. 24 They would not have been guilty of sin if I had not done among them the things that no one else ever did; as it is, they have seen what I did, and they hate both me and my Father. 25 This, however, was bound to happen so that what is written in their Law may come true: 'They hated me for no reason at all.'

世人的憎恨

18 「如果世人憎恨你們，你們該曉得，他們已先憎恨了我。19 如果你們屬於這世界，世人一定愛那屬於他們自己的。可是，我從這世界中把你們揀選了出來，你們不屬於它；因此世人憎恨你們。20 你們要記住我對你們說過的話：『奴僕不比主人大。』如果他們迫害過我，他們也會迫害你們；如果他們遵從我的話，他們也會遵從你們的話。21 爲了我的緣故，他們要對你們做這一切事，因爲他們不認識差遣我來的那位。22 如果我沒有來，沒有教訓過他們，他們就沒有罪；如今，他們的罪是無可推諉的了。23 憎恨我的，也憎恨我的父親。24 如果我沒有在他們當中做了那從來沒有人做過的事，他們就沒有罪。事實上，他們已經看見我所做的，卻還憎恨我，也憎恨我的父親。25 但是，這無非要應驗他們的法律書上所寫的：『他們無緣無故地憎恨我！』

報告事項：

1. 感謝林牧師今早帶領大家敬拜上帝，聚會後請大家留步，作伙享受愛餐。
2. 林恭文兄夫婦昨天星期六回台省親，預定停留一個月，願主保守一路平安。
3. 今天愛餐後有聖地旅遊前的聖經故事背景研討會，有興趣者歡迎參加。